
Ekstraordinært bestyrelsesmøde d.14.10.19 kl.17:00 i bestyrelseslokale 
 
1. Godkendelse af dagsorden: 
Godkendt  
 
2. Valg af dirigent og referent: 
Dirigent: Lizzy 
Referent: Martin 
Den nye kommunikationsrådgiver Lisbeth Rasmussen fra Brøndby boligselskab præsenterede sig.  
 
3. Igangsættelser: 
Elevator: 
Det er blevet oplyst at pris for kamera for begge elevatorer inkl. lys ca. 130.000.kr 
Dette betyder en 0,65 % huslejestigning, hvilket svarer til ca. 5,74kr./kvadratmeter pr. husstand. 
Der er blevet diskuteret om hvordan priserne og betalingsmetoderne skal præsenteres for 
beboerne. Der er uenighed om dette. Der er dog enighed om at Torben tager kontakt til Kenn fra 
Nygårdsplads med henblik på de økonomiske konsekvenser. 
Affaldssortering: 
Der tales om antal af fraktioner og om det antal som kommunen foreslår er nok til beboernes 
behov.  
Pavillon: 
Udskydes til ubestemt tid. 
Husdyrsskriv & forslag : 
Der ventes med at tale om forslagene til næste bestyrelsesmøde tirsdag d.05.11.19  
BB´s 75 års jubilæum – Gave fra afdelingsbestyrelsen: 
Der er enighed om at der gives en gave fra bestyrelsen. Beløbet på gaven er 300.kr.  
 
4. Udgår. 
 
5. Eventuelt: 
Der er enighed om at kommunikationen vedr. rensning af lineren er dårlig. Der har været 
problemer med der ikke er nok toiletpapir, sprit eller håndservietter tilgængelig. 
Der tales om dato til julefrokost. Dato besluttes på næste bestyrelsesmøde. 
 
6. Punkter til næste møde: 
Tale om at opsætte bump ved dobbeltstation.  
Informere beboerne om at der er en hjemmeside hvor de kan finde specifikke oplysninger vedr. 
afd. 605. Der tales om dette, da der tilsyneladende er mange beboer som ikke er opmærksomme 
på hvad der rører sig i afdeling 605.   
 


